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Komisia pre vzdelávanie Mestského zastupiteľstva v Malackách 
 
 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum a čas: 14. 03. 2024, 17.00 – 18.00 h 
Miesto: Centrum voľného času,  Malacky 
 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Pavol Tedla - predseda komisie, Mgr. Martina 
Chorvátová, Bc. Katarína Saňková, PaedDr. Peter Jordán, Mgr. Jana Richveisová, Mgr. 
Marek Šrámek 
Ospravedlnení členovia komisie: Hana Kaňková, Mgr. Daniel Masarovič 
Tajomníčka komisie: Mgr. Alexandra Hrnková 
Pozvaný hosť: Mgr. Miroslava Filová, riaditeľka CVČ 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Predstavenie Centra voľného času členom komisie 
3. Materiály na MsZ  

a) Návrh VZN mesta Malacky o úhradách za sociálne služby poskytované 
mestom Malacky – Z9/2024   
b) Návrh VZN mesta Malacky o určení spádovej materskej školy 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky – Z10/2024 

4. Rôzne 
5. Záver 

 
Hlasovanie o návrhu programu:  
ZA: 6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 NEHLASOVAL: 0 

 
 
K bodu 1: 
     Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie RNDr. Tedla. Privítal pani riaditeľku 
CVČ Mgr. Miroslavu Filovú.  
 
 
K bodu 2: 
Pani riaditeľka členom komisie predstavila činnosť a fungovanie centra, spoluprácu 
s Komunitným centrom a aktuálne podujatia. Aj v tomto školskom roku fungujú štyri 
oddelenia, do ktorých sú zaradené krúžky. Krúžkov bolo otvorených až 90. V centre pracuje 7 
pedagogických a 6 nepedagogických zamestnancov, vedúcimi krúžkov sú aj externisti. 
Krúžky navštevuje 750 členov, detí aj dospelých. Novinkou v aktuálnom školskom roku je 
zavedenie EduPage, elektronické prihlasovanie, komunikácia, platby a triedne knihy. Rodičia 
oceňujú túto možnosť. Aktuálne je obdobie olympiád, v CVČ pripravujú letné tábory, 
workshopy, programy pre ŠKD a ďalšie zaujímavé aktivity. V pláne je otvorenie krúžkov, 
ktoré by boli zaujímavé pre chlapcov a výukové programy pre žiakov ZŠ v spolupráci so 
základnými školami. Spolupráca s Komunitným centrom je veľmi dobrá. Na otázku p. 
predsedu komisie, v čom by potrebovali pomôcť, p. riaditeľka mala jedno prianie – aby CVČ 
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dostalo k dispozícii do svojho areálu zatváraciu tabuľu na oznamy - takú, ako boli pred časom 
osadené pri ŠH Malina a jedna z nich patrila práve CVČ.  
 
 
K bodu 3a:      
Predseda komisie predstavil návrh VZN mesta Malacky o úhradách za sociálne služby 
poskytované mestom Malacky. Členovia komisie nemali žiadne nejasnosti a so znením 
návrhu súhlasili. Krátka diskusia bola o fungovaní novej sociálnej služby, nocľahárne. 
Uznesenie k návrhu VZN bolo prijaté v znení: 
UZNESENIE č. 1/2024 (k materiálu Z 9/2024):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky o 
úhradách za sociálne služby poskytované mestom Malacky a odporúča MsZ schváliť ho 
bez pripomienok. 
ZA: 6     PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 

 
K bodu 3b:      
Tajomníčka komisie a spracovateľka návrhu VZN mesta Malacky o určení spádovej 
materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky predstavila členom materiál. 
Bez väčšej diskusie bolo komisiou prijaté uznesenie: 
UZNESENIE č. 2/2024 (k materiálu Z 10/2024):                                                     
Komisia pre vzdelávanie berie na vedomie predložený návrh VZN mesta Malacky o 
určení spádovej materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky 
a odporúča MsZ schváliť ho bez pripomienok. 
ZA: 6      PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 

 

K bodu 4:      
Predseda komisie navrhol, aby komisia pre vzdelávanie bola iniciátorom takých podujatí, 
ktoré dostanú do povedomia verejnosti význam a nenahraditeľnosť učiteľskej profesie. 
Podujatí pre učiteľov, ktoré budú ocenením ich práce. Vyzval členov komisie, aby na ďalšom 
zasadnutí predložili svoje návrhy, ako dostať do povedomia verejnosti hodnotu učiteľského 
povolania. V diskusii mali členovia hneď niekoľko nápadov. Tajomníčka komisie do ďalšieho 
zasadnutia pripraví prehľad počtu pedagogických zamestnancov v malackých školách.  
Aktualitou v deň zasadnutia komisie bola informácia o zavedení regionálnych príspevkov pre 
učiteľov. Slovensko čelí najmä vo väčších mestách nedostatku učiteľov. Poznáme to aj 
z Malaciek. V roku 2024 je na tento účel v rozpočte vyčlenených 60 miliónov eur. 
Navrhovaná mesačná výška príspevku je v okrese Malacky 85 eur. Členovia komisie síce 
ocenili zámer ministerstva, ale diskusia bola o jeho praktickom význame pre získanie nových 
učiteľov, ale aj potenciáli vniesť rozpory do učiteľského stavu.  
 
 
K bodu 5: 
     Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  
 
 
V Malackách 15. marca 2024 
                       RNDr. Pavol Tedla, predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 


